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SKOLEBESTYRELSEN  

Distrikt Dronninglund. 

 

Der afholdes skolebestyrelsesmøde den 15. juni 2021 kl. 17.30, mødet afholdes på Dronninglund Skole.  

 

Der er formøde for de forældrevalgte klokken 17.00.  

 

 

Dagsorden: 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden. 

Dagsorden godkendt.  

 

2. Nyt fra: 

 

- Elevrådet  

Asaa:  

Ingen fremmøde 

 

Dronninglund:  

Der har på møderne været talt om flere ting, bl.a. at nogle af de mindre elever er bange for 

knallertkørere på stien. Efterspørgsel på ”knallertfri zone” og opfordring til at skolen oplyser 

forældrene om problemstillingen med at flere kører på el-løbehjul da flere under 15 år. Ønske 

om at højtalerne i klasserne efterses og repareres, da der er klasselokaler de ikke fungerer i. 

Udeareal ved trekanten ønsker flere legeting. I klynge 3 er der nogle praktiske ønsker om ting 

der er laves. Ønske om bedre fungerende bærbare pc´er blandt andet i forhold til de pc´er der 

udleveres til eleverne i 4.kl.  

 

- Personale 

Asaa:  

Der afvikles Asaa rally d. 16/6 med sæbekassebiler som 5.+6.kl. har bygget i håndværk og 

design. Planlægning af næste skoleår. 

 

Dronninglund:  

Planlægning af næste skoleår. Der er gang i flere omrokeringer af personalet i forhold til næste 

skoleår.  

 

 

3. Omprioriteringsforslag Budget 2022 Brønderslev Kommune. Der skal udarbejdes høringssvar på 

omprioriteringsforslag senest den 30. juni. Se bilag 1. 

Skolebestyrelsen har drøftet omprioriteringsforslaget og udarbejder høringssvar i forhold til 

forslag 1 og 2.  

Skolebestyrelsen efterspørger flere beskrivelser og forklaringer i kataloget for 

omprioriteringsforslag. 
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4. Præsentation af ny Skoleleder for SFO: Ann-Kirstine er blevet ansat som ny leder for SFO. Hun vil 

på mødet, orientere skolebestyrelsen om hendes visioner og tanker for SFOen og den nye 

kommunale visionsproces for SFOerne.  

Ann-Kirstine præsenterede sig selv og sine tanker om udvikling af SFO´en i Asaa og 

Dronninglund. Et fokus er at skabe et SFOtilbud, der er fedt og motiverende for alle at være en del 

af, og hvor børnene oplever sig inddraget og hørt.  

Børnesynet ”Alle børn gør det bedste de kan” skal skinne igennem, hvilket Ann-Kirstine oplever at 

det allerede gør. På sigt vil der blive arbejdet på mere struktur og synlighed omkring hvad det er 

SFO´en har at tilbyde.  

 

Skolebestyrelsen ønsker et tilbud hvor børnene glæder sig til at komme i SFO og hvor flere børn 

vælger det til. En SFO med gode tilbud der appellerer til bevægelse og leg. En SFO der har 

samarbejdsflader med det lokale foreningsliv.  

 

5. Præsentation og gennemgang af Distriktet arbejde med udvikling i fællesskaber i fokus på det 

lokale pilotprojekt om mellemformer og nye veje for specialområdet. Carina Bruun-Jensen og Lars 

Bang vil fortælle skolebestyrelsen om baggrunden for projektet og de erfaringer man har fået efter 

det første år. 

Carina Bruun-Jensen og Lars Bang fremlagde baggrunden for projektet, samt de erfaringer der 

tages med fra første år med ”0.AX – nye veje pilotprojekt”, hvor elever i almen og x går i klasse 

sammen.  

Pilotprojektet tager bl.a. afsæt i inspiration fra Århus kommune, Syddjurs kommune og 

Søndermarkskolen i Frederiksberg kommune. Derudover har Læringskonsulenterne fra UVM 

været med som sparring på sidelinjen. 

Hverdagen i 0.AX er bygget op med genkendelige rutiner og en visuel struktur, der er genkendelig 

for alle eleverne og som alle elever profiterer af. Der er to voksne i klassen, der forbereder, 

gennemfører og evaluerer med CO-teaching som metode.  

Den foreløbige erfaring er, at klassens elever ser sig som et ”vi”. Fødselsdage holdes for alle 

klassens elever mm. Positive tilbagemeldinger fra forældrene i klassen.  

Fremadrettet vil der blive arbejdet på den videre udvikling af pilotprojektet og udbredelse af 

tænkningen. Ligeledes arbejdes der på at kunne knytte noget følgeforskning på.  

 

 

6. Konstituering af skolebestyrelsen. Skolebestyrelsen skal vælge formand og næstformand for 

kommende skoleår. 

Valgt til næste skoleår: 

Formand: Johnny Mailund 

Næstformand: Carsten Nielsen 

 

 

7. Mødekalender for kommende skoleår 

 

Skolebestyrelsen skal godkende møderække for kommende skoleår. 

 

Der afholdes møder på følgende dage: 

 

- Mandag den 6/9 – 21 kl. 17.30 – 19.30 i Asaa  

 

  - Tirsdag den 12/10 – 21 kl. 17.30 – 19.30 i Dronninglund 

 

  - Onsdag den 17/11 – 21 kl. 17.30 – 19.30 i Asaa 
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  - Tirsdag den 14/12 – 21 kl. 17.30 – 19.30 i Dronninglund 

 

  - Torsdag den 20/1 – 22 kl. 17.30 – 19.30 i Asaa  

 

  - Tirsdag den 1/3 – 22 kl. 17.30 – 19.30 i Dronninglund  

 

  - Mandag den 4/4-22 torsdag d. 8/4 – 22 kl. 17.30 – 19.30 i Dronninglund 

 

  Årsberetning april – 22 

 

  - Torsdag den 12/5 – 22 kl. 17.30 – 19.30 i Asaa 

 

Godkendt af skolebestyrelsen. D. 8/4 ændres til d. 4/4. 

 

 

8. Ny politisk aftale. Der er indgået en ny politisk aftale mellem folketingets partier om at ændre på 

rammerne for den kommende skoleår, for at styrke alle elevers trivsel efter Corona.  Se bilag 2 

Skolebestyrelsen skal drøfte hvilke udvidede frihedsgrader man bakker op om og hvilke tiltag man 

vil understøtte. Se bilag 2. 

Pkt. 4 i aftalen giver mulighed for konvertering af understøttende undervisning til to-voksentimer i 

kommende skoleår. Dette bakker skolebestyrelsen op om at skolerne kan arbejde videre med.  

Der vil komme afklaring fra kommunalt plan omkring de øvrige punkter i aftalen.  

 

 

9. IT-strategi. Der skal indkøbes nye elevmaskiner. I den forbindelse skal skolebestyrelsen inddrages 

i de fremtidige kriterier for udlån af maskiner. Se bilag 3. 

Skolebestyrelsen bakker op om at maskinerne fremadrettet bliver på skolen og ikke må tages med 

hjem. Elever med ordblindeproblematikker er undtaget, og skal have mulighed for at have en pc 

med hjem.  

Alle elever har adgang til Office365 og kan arbejde herfra i ”skyen”. Skolerne vil forholde sig 

pædagogisk og didaktisk til hvordan skoleopgaverne/lektierne løses derhjemme evt. med mindre 

brug af IT end hidtil. 

 

 

10. Evt. 

Der er valgt at fortsætte med restriktionerne som hidtil, for at afslutte skoleåret stille og roligt og 

forhåbentligt undgå smitteudbrud. Der vil være elementer fra ”Coronahverdagen” som skolerne 

har oplevet har fungeret godt, som vil komme med ind i næste skoleår, men ellers forventes det at 

der fra skolestart er ”normal” hverdag. 

 

Næste gang: 

 Orientering og præsentation af vejledernes arbejde i distriktet.  

 

 

 

 

 


